
  
VYHODNOCENÍ DOTAZNÍKU PRO RODIČE DĚTÍ MATEŘSKÉ ŠKOLY „Zelený ráj“     

2013/2014 
 

 

            Milí rodiče, děkujeme za vyplnění a vrácení tohoto dotazníku - anonymně. Kolektiv naší školy je se 

spoluprácí z vaší strany spokojen, ale rádi bychom znali vaše názory, které se vám z nějakého důvodu nemusí 

vždy dobře vyjadřovat “z očí do očí“. Vyplněný dotazník jsme vyhodnotili a touto formou vás chceme 

informovat o jeho výsledcích tak, abyste měli možnost posoudit i názory ostatních rodičů. Na některé otázky 

vám školka odpoví (vyznačeno modrou barvou). Moc děkujeme za vaše třeba i nepříjemné připomínky, nad 

kterými se tak můžeme zamyslet.    

 

- z 83 rozdaných dotazníků se školce vrátilo 58  

                

Kolektiv zaměstnanců naší školy 

 

odpovědi rodičů budou označeny zelenou barvou 

odpověď, či poznámky školky budou označeny modrou barvou 

 

 Máte zájem využít nabídku plavání?(10x krytý bazén v Hustopečích - jedno dítě1300,-Kč) 

 

mám  odpovědělo 43 rodičů   nemám   odpovědělo 15 rodičů   

          - můj syn se bojí vody, ale je to dobrý nápad 

 

Na předplavecký kurz začne školka jezdit od 4. 3. 2014 (úterý) a pak pravidelně každé úterý (kromě svátků, 

prázdnin-tyto dny budou nahrazeny…). Cena celého kurzu je 1 300,-Kč za 10lekcí plavání a dopravu 

autobusem. Na plavání děti potřebují jen plavky (ne kraťasové), ručník, malé pití - vše v batůžku. Odjíždět se 

bude vždy v 9:15, hodina plavání je od 10:00 do 11:00 hodin. 

 

 Máte v příštím šk. roce zájem o solnou jeskyni ? (letos už proběhla) 
 

mám odpovědělo 53 rodičů   nemám  odpověděli 5 rodičů 

           - bohužel jsme předškoláci 

 

Solná jeskyně se dětem moc líbí a budeme se snažit ji zařadit i v dalším školním roce, i přes to že tato akce je 

pro školku z organizačního hlediska velmi náročná - děti chodí do jeskyně jen po deseti na 45 minut a dětí je 95 

- střídají se tak v solné jeskyni bezmála celý týden. Několik let si všímáme, že jsou děti méně nemocné… 

 

 Ve školce jsme zaznamenali několik dotazů ohledně provozní doby školky…Vyhovuje vám současný 

provoz v době od 6,30 do 16,00? 
 

ano vyhovuje  odpovědělo 22 rodičů     6,15 - 16,15 odpověděli 4 rodiče     6,30 - 16,30 odpovědělo 20 rodičů 

  

S platností od 1.2. 2014 (pololetí...) bude provozní doba školky upravena na čas 6,30-16,30 hodin - bohužel 

nemůžeme vyhovět všem, ale přizpůsobíme se většině.  

 

 Podle vyhlášky o školním stravování má každé dítě dostávat určité množství potravin (mléka, 

mléčných výrobků, ovoce a zeleniny) - Jak má podle vás postupovat učitelka, když vaše dítě odmítá některé 

potraviny (mléko a mléčné výrobky, ovoce zeleninu…)? 

 

 s odpovědí NENUTIT - odpovědělo 24 rodičů (rada ze strany rodičů-vysvětlovat…, nabízet dětem…10 rodičů, 

opakovaně motivovat…, děláte to správně…, zkusit přemluvit, ale nenutit…, dát na výběr a vysvětlit…, donutit 

ochutnat, …poradit se s rodiči …2x…,být shovívavá…, myslím, že to uč. dělají dobře…, hledat jinou možnost 

- rohlík, suché pečivo…, ) 

 



Dětem jídlo v žádném případě nenutíme, snažíme se co nejvíce motivovat a přesvědčovat… S jinou možností je 

problém - jak máme dopředu odhadnout, kolik dětí by chtělo jinou variantu svačinky? (nezapomínejme - má to 

i opačný efekt - některé děti něco nechtějí - jiné už také ne - je to jak lavina). Pokud dítě nechce pomazánku na 

svačinku - vždy ji z chleba smažeme dolů podle přání dětí hned, jak ji alespoň trošinku ochutná… 

 

 Máte nápad, jak obohatit jídelníček pro děti ve školce? 

 

ne      odpovědělo 25 rodičů            neodpovědělo vůbec  20 rodičů 

 

  další odpovědi rodičů: doplnit o ovocné saláty…, větší porce na oběd i na svačinky…, pití až do 16 hodin…, 

více zeleniny - 3 rodiče…, více celozrnných výrobků…, bio produkty…, více ryb…, pohanka, ovesné 

vločky…, vaříte výborně-jsme spokojeni…,používat více bylinek…, zařadit müsli s mlékem…kuskus, arabské 

placky… 

 

Ovoce a zelenina je dětem k dispozici a nabízena neustále - je namíchaná (ředkvička, paprika, rajče, kedlubna, 

okurek…, kiwi, hrozen, banán…), tak aby si děti mohly vybrat co jim chutná. K odpovědi - větší porce pro děti: 

paní kuchařky servírují jídlo dětem přímo ve třídě - děti si mají vždy možnost přídavku nejen u svačiny, ale i na 

oběd - tímto je zajištěna individuální potřeba každého dítěte. Celozrnné výrobky zařazovány jsou jen v míře 

povolené pro děti předškolního věku (větší celozrnného pečiva není vhodná, stejně jako širší využití bylinek…) 

Bio produkty využíváme, ale jen s ohledem na finanční možnosti…- celodenní strava dítěte stojí 30,- Kč na 

den…, pitný režim ponecháme déle… 

 

 Víte, že je nutné odhlásit dítě do 8, 00 hodin v případě jeho nepřítomnosti? 
 

ano  odpovědělo 58 rodičů 

 

 Zdá se vám, že spolupráce s rodiči je ze strany školky dostatečná? (vstřícnost, ochota, pestrost 

aktivit…) 

 

ano     odpovědělo 57 rodičů     ne   1 rodič 

    

další odpovědi rodičů: perfektní seznámení s aktivitami dětí…, výborná…, učitelky jsou dost vstřícné…, 

velmi dobrá… 

 

 Máte pocit, že akcí pořádaných školkou je dost (velmi málo, moc)? 

 

dostatek  36x                        ano  21x                    moc akcí 1x   ne  - 

 

K přehledu všech akcí pořádaných školkou s dětmi, nebo i akce pro děti a rodiče je k dispozici ve psané formě 

kronika školky (bývá vystavena na hlavní chodbě). V elektronické podobě se snažíme aktualizovat (časově 

velmi náročné) webovky, kde najdete dokumentaci akcí podle ročních období (kliknout na obrázek), ale i 

z běžných činností ve třídách - okénko „O NÁS“ - „pojďte se k nám podívat“.  

 

  Vyhovovalo by vám platit akce školy (divadlo, kouzelník, výlet…) jednou částkou (cca 600.- Kč) na 

začátku roku, nebo vám vyhovuje současný model vybírání po menších částkách? 
 

vyhovuje mi, jak je to dosud odpovědělo 46 rodičů    jednorázová částka 10 rodičů 

   

další odpovědi rodičů: přizpůsobím se1x…, třeba po půl roce 1 rodič …, dítě může být nemocné 1 rodič 

 

Na základě vašich odpovědí rozhodně zůstaneme u současného modelu vybírání po menších částkách.      

 

 Napadá vás nějaká společná aktivita pro rodiče a děti? 
 

odpovědi rodičů: výlety s rodiči…, Dýňobraní…, Drakiáda…, společný výlet 4x (do divadla, ZOO)…, 

víkendové táboření…, Karneval, 1x za měsíc se sejít a o všem si v klidu popovídat… 



 

Společný výlet bychom mohli naplánovat…Ovšem s ohledem na organizaci - máme bezmála 100 dětí + 

rodiče…jen pro děti zajišťujeme 2 autobusy…Pěší výlet po okolí by byla vhodná varianta. Plánujeme také letos 

„ZÁMECKÉ ČTENÍ“ - společné odpoledne o víkendu na zámku, kam děti i dospělí mohou přijít v kostýmech. 

Zde je možnost poslechnout si četbu pohádky v prostorách mikulovského zámku, kreslit, hrát si …Nabídnout 

můžeme ještě společnou jarní brigádu s opékáním špekáčků…, odpoledne s kávičkou maminkám k jejich 

svátku…Konec roku s oslavou 55. výročí naší školky…  

 

 Máte pocit, že jste dostatečně informováni o činnostech dětí v mateřské škole? 
  

 ano  odpovědělo 52 rodičů     ne  odpovědělo 6 rodičů          neodpověděl  1 rodič 

 

Informace o činnostech dětí v mateřské škole jsou aktualizovány na nástěnkách každé šatny (u vybraného 

obrázku) - zde můžete vyčíst právě probíhající téma a k němu činnosti, které děti během dne měly možnost 

plnit. Tyto informace mohou sloužit rodičům získat přehled a tím lépe mohou své dítě motivovat k rozhovorům 

o čase stráveném ve školce, či s dětmi doma společně přichystat vhodné doplňky k tématu (knížky, hry…), 

které by více doplnily nabízené aktivity. Zároveň se tímto způsobem může rozhodně ještě více prohloubit 

spolupráce a jednotnost školky s rodinou, která je velmi důležitá.  

Chtěli bychom připomenout, že se můžete kdykoliv a na cokoliv zeptat p. učitelek i mimo její přímou práci 

s dětmi při předem smluvené schůzce. 

K informování o jednotlivých akcích jsou vyvěšeny vždy alespoň 5 dní předem viditelné poutače naproti 

schodišti. K informacím slouží i školní časopis Myšpulín a webovky, které z většiny navštěvujete.  

 

         Zdá se vám, že učitelka ve třídě volí správný přístup k vašemu dítěti? 
 

ano  odpovědělo 57 rodičů    ne   1 z rodičů 

 

další odpovědi rodičů: jsme spokojeni…, super! ..., chodí do školky rád… 

 

Jakýkoliv problém co nejdříve řešte s učitelkou popřípadě s ředitelkou. Vše se dá lehce vyřešit i na předem 

smluvené schůzce, jen je potřeba o problému vědět…Pokud nechcete řešit problém ústně - popište ho a vhoďte 

do schránky ve vestibulu dole na chodbě. 

 

 Máte dojem, že se máte dostatek možností zeptat se na cokoliv, co se týká vašeho dítěte?   

 

ano   odpovědělo 56 rodičů   ne    odpověděl 1 rodič 

 

další odpovědi rodičů: ano, ale rychle…, ve třídě je rušno není prostor si s učitelkou v klidu  popovídat… 

 

Popovídat si učitelky opravdu nemohou, když se během dne věnují vašim dětem… stručné informace podle 

situace podávají (viz odpovědi rodičů…) Řešením by byly nabízené individuální konzultace, o které máte 

zájem…zvážíme jejich organizaci a dáme včas informaci o jejich termínu. 

 

      Je pobyt ve školce pro vaše dítě přínosem? 
 

ano  odpovědělo 56 rodičů   ne  2 rodiče 

 

další odpovědi rodičů: ano velkým…3x 

 

 Je vaše dítě ve školce spokojené? 
 

ano   odpovědělo 56 rodičů      ne 2 rodiče 

 

další odpovědi rodičů: moc…, oba…, velkým… 

 

 



 Jak hodnotíte prostředí školky? 

 

odpovědi rodičů: dobrý…, vše ok…, suprové…, velice příjemné…5x, barevné…, děti i rodiče se cítí dobře…, 

hodnotím velmi kladně…, super zahrada, akce přístup…, pěkné podnětné, vkusné rozvíjející tvořivost a 

fantazii…, rodinné, útulné, kamarádské…, milé, naučné, přátelské…, nevhodné uložení přikrývek na spaní - 

roznáší se vši…, dostačující…, pěkné, nepřeplácané…, estetické, vkusné…, jsem ráda, že dítě chodí do vaší 

školky…, je moc pěkná ta všechna výzdoba…, nechci jít ráno do práce, ale chci tu zůstat…, venkovní prostor 

by snesl víc houpaček, kolotoč tu chybí…, ideální pro děti…, chválím paní uč. Falkovou, Olinku a Leonku…, 

Duhová třída je super pro předškoláky…, pěknější je v MŠ Habánská…, jste jedničky - odvádíte kus výborné 

práce…, super zahrada - čisté prostředí..., prostorné…, jen mi chybí koberce - třeba pěnové puzzle…,překrásné, 

pro děti kouzelné…, kreativní…  

 

 Přivítali byste individuální konzultace o dětech? 

 

ano   odpovědělo 49 rodičů    ne 8 rodičů 

 

další odpovědi rodičů:jen v případě problému…, nemám potřebu, zeptám se na cokoliv kdykoliv… 

 

Tyto nabízené individuální konzultace, o které máte zájem, jistě zařadíme. Zvážíme jejich organizaci a dáme 

včas informaci o jejich termínu zřejmě po jednotlivých třídách… 

 

 Uvítali byste, kdyby dosavadní aktivity ZUŠ nahradily výtvarné činnosti, pohybové aktivity, zpívánky 

třeba i logochvilky,( které jsou také hlavní náplní Školního vzdělávacího programu), přímo v budově školky 

- děti by tak nemusely přecházet do ZU).Tyto odpolední aktivity by byly dětem nabízeny a volily by si je 

podle vlastního výběru (v létě třeba i venku na zahradě) (hledáme možnosti na angličtinku pro děti)  

 

odpovědi rodičů: rytmika by měla být zachována…5x,jakýkoliv přesun po komunikaci je riziko…, zřejmě by 

to byla úspora času…, v budově školky by to bylo vhodnější…, nemám nic proti tomu…, bylo by to 

výborné…, je to dobrý nápad - jen tu školku nafouknout…, škoda, že většina aktivit se týká jen předškoláků…, 

nápad se mi líbí…, ano může být…, ne…, jen jednou týdně-chceme čas trávit spolu…,   

 

Angličtinu i Rytmiku jsme k 1.2. ukončili, protože z odborného hlediska narušuje plynulý průběh předškolního 

vzdělávání a děti pak nemají možnost věnovat se dostatečně hrám a činnostem, které obsahuje Školní 

vzdělávací program (rodičům předškoláků jsme tuto skutečnost vysvětlili v rámci schůzky s rodiči). Vymysleli 

jsme alternativy, jak toto nahradit a nabízíme tyto možnosti v rámci odpoledních aktivit: „Pohádková 

odpoledne v zelené třídě“, „Zpívánky v zelené třídě“, Pohybové aktivity v zelené třídě“, „Logohrádky v zelené 

třídě“ - tyto činnosti jsou náplní Školního vzdělávacího programu pro všechny děti po celý den a ještě je 

zařadíme i odpoledne vždy podle zájmů dětí jakéhokoliv věku. Tyto činnosti budou probíhat vždy v úterý a ve 

čtvrtek odpoledne v Zelené třídě. Anličtinku zatím neumíme vyřešit, ale hledáme možnosti, jak ji podobně 

zorganizovat.  

 

 Zdá se vám vhodné, aby dítě každý školní rok změnilo třídu (kolektiv je vždy zachován + nové děti)? 

  

ano   30 rodičů          ne 9 rodičů    

 nedovedu posoudit 4 rodiče 

 

další odpovědi rodičů:učí se přizpůsobit ... 

 

 Zdá se vám vhodné, aby dítě každý školní rok ve třídě změnilo jednu z učitelek (kolektiv je vždy 

zachován + nové děti + jedna nová učitelka)? 

        

ano   21 rodičů          ne 18 rodičů    

 nedovedu posoudit 5 rodiče 

 

další odpovědi rodičů:  není učitelka jako učitelka ... 

 



Tento model se musí vždy vztahovat na děti z Duhové třídy - tady je vždy p. uč. Končerová + jedna nová. 

 

 Jaký názor máte na to, že si děti nosí hračky z domova - myslíte, že je to vhodné?....... 

 

ano      odpovědělo 45 rodičů          ne      10 rodičů      neodpovězeno    3x 

  

ostatní odpovědi rodičů: ano, kvůli adaptaci…4x,  ano, ale schovanou ve skříňce během dne…, plyšák na 

spaní ano…3x, ano, ale nepřehánět množství…, je to vhodné…2x, těžko říct…, u malých dětí tak do pololetí…, 

?..., musí být pro učitelku náročné, hlídat co komu patří - zvážit event. ztrátu, či rozbití hračky…, záleží na 

velikosti a druhu hračky - je vhodné ji schovat do skříňky…, myslím si, že některé hračky z domu jsou 

nevhodné - je jich ve školce dost není potřeba nosit další…, nevadí mi to…, neřeším to - ostatní taky mají…, ve 

školce je hodně hraček… myslím, že to vhodné není, ale ostatní je berou, tak i my…, aspoň malou hračku, ale 

nelíbí se mi to…, hračku na spaní ano, jinak je ve školce hraček dost…, ne předškoláci…, jen na spaní jinak 

omezit…, 1 věc z domova zvláště u začátečníků…, nevadí mi to…, má pocit bezpečí…, hračky nám pomáhají 

s ranním vstáváním… 

 

Z pohledu učitelek je nošení hraček spíše nevhodné, protože není v našich silách hlídat každou malou hračku 

(některé děti chodí i s malou igelitkou, či kufříkem plným drobností, autíček, nebo s legem, které se lehce 

zamíchá se školkovým…). Naše zkušenosti ukazují, že si děti většinou se svými hračkami ani nehrají a jsou 

všude po třídě…Ve školce máme spoustu velmi vhodných hraček a didaktických pomůcek pečlivě vybraných, 

které děti podporují v různých směrech (rozvoj logického myšlení, rozvoj jemné a hrubé motoriky, objevování, 

experimentování, tvoření…) Zkuste doma zvážit…. 

 

 Víte, na koho byste se obrátili v případě jakékoliv stížnosti? 

 

ano    odpovědělo  57 rodičů          ne   1 z rodičů 

 

Ze strany školky není žádnou překážkou vyřešit jakýkoliv problém - nejprve se obraťte na učitelky ve třídách 

poté na ředitelku. Pokud se vám zdá, že se problém těžko řeší „z očí do očí“ máte možnost vhodit připomínku 

do schránky u schodiště - ta se vybírá každý týden. Vše se dá řešit domluvou ke spokojenosti obou stran… 

 

 Víte, že naše školka má ještě jednu třídu s názvem „DUHOVÁ“ formou odloučeného pracoviště na 

ZŠ Valtická, která je vhodná pro starší děti? 
 

ano   odpovědělo 51 rodičů       ne  1 z rodičů 

 

Na základní škole Valtická je formou odloučeného pracoviště ještě jedna třída naší školky. Jsou zde převážně 

předškoláci a děti s odkladem školní docházky. Mladší děti se do této třídy jen doplňují a to vzhledem 

k prostředí školy. Tyto děti se stravují ve škole, hrají si zde v tělocvičně, využívají školní hřiště… Po obědě děti 

odpočívají na lehátkách jako u nás ve školce (cca 30 minut) a poté mají připraveny klidové činnosti. Děti z naší 

„Duhovky“ si už postupně zvykají na prostředí školy (mohou nosit batůžky, pouzdro, mají deníčky…), i když si 

ještě hrají. Pokud má někdo pro své dítě na příští školní rok zájem o tuto třídu nahlaste to co nejdříve paní 

učitelce, nebo ředitelce. Provoz třídy na odloučeném pracovišti je od 7:00 do 15:45 hodin. V letošním školním 

roce si tu s dětmi hrají p. uč. Zdenka Falková a Olga Končerová. V příštím školním roce se dětem budou 

věnovat učitelky Olga Končerová a Světla Bělská. S Duháčkama se často potkáváme nejen na společných 

akcích školky, ale chodí si za námi hrát (nebo my za nimi). O prázdninách a ředitelských volnech v ZŠ 

navštěvují naši školku. Všechny děti s odkladem školní docházky z naší školky tuto třídu navštěvují (tato 

situace vychází z vnitřní směrnice školy). 

 

 Navštěvujete stránky naší školy ve tvaru www.mshabanska.cz? 
 

ano     odpovědělo 41 rodičů         ne odpovědělo 5 rodičů        neodpovězeno      6x 

 

 

 

 



 Napadá vás cokoliv, co by se dalo dělat u nás ve školce jinak, nebo se dalo změnit? +           

 Prostor pro vaše připomínky, stížnosti, nápady, pochvaly 
 

ne  odpovědělo 7 rodičů           neodpovědělo    33 rodičů 

 

další odpovědi rodičů: delší provoz školky - alespoň do 16,30 hodin…, jste skvělé a nic bych neměnila…, 

větší motivace k výtvarným činnostem pro ml. děti…, odpočívat pod dekou a bez pyžamka - jsou to jen 3 roky 

v životě člověka, kdy přes den odpočívá v pyžamu!..., možná společný výlet i s dětmi i s p. učitelkami na konci 

šk. roku - ovšem dle možností rodičů, ne každý si z práce může vzít volno…, myslím, že děláte vše…, zrušit 

poobědní spaní…, více dbát na oblékání dětí…, přispívat na toaletní papír a kapesníčky, aby jich byl 

dostatek…, chválím učitelky, jejich přístup, ředitelku, jídlo a prostředí…, jsme s provozem spokojeni…,  více 

pobízet děti k jídlu a k pití mezi jídly…, jsme maximálně spokojeni…2x, děkujeme za vše!..., nelíbí se nám 

zrušení angličtiny…, vědět do kdy má dítě chodit do školky…,  dělá nám problém  dostat dítě ze školky - dělá 

velké pokroky…, časopis tisknout čitelněji - nejde někdy přečíst text…, změnit ano - jen maličkost - program 

pro rodiče úžasný - chybí pro předškoláky něco na památku - např. šerpy…, velké poděkování p. učitelkám za 

starostlivost o naše dítka…, dohlížet na správné obutí papuček - ničí se nesprávným nošením…, více dbát na 

čistotu obličeje …, děkujeme za hezký přístup k dětem a dobrou komunikaci mezi školkou a rodiči…, zlepšit 

parkování u školky… 

 

K odpovědi “do kdy mají děti chodit do školky“: Ráno si děti mohou užívat spontánní hry, které jsou velmi 

důležité k rozvoji jejich osobnosti převážně v oblasti sociálních vztahů. Do těchto her se lehce vkládají méně i 

více náročné činnosti k danému tématu, které jsou různorodé a děti si mohou mezi nimi vybrat, co je zaujme - 

každá z nich dítěti skládá určité souvislosti vybraného tématu (téma si děti vybírají samy - piktogramy na 

nástěnkách v šatnách, učitelka k němu plánuje vhodné činnosti v souladu se školním vzdělávacím programem - 

děti téma doplňují i vlastními pomůckami, nápady, znalostmi…). Pokud dítě chodí do školky později než na 8 

hodin, rozhodně přichází o některé činnosti, spontánní hru… 

“zrušit poobědního spaní…“: Odpočívání, které je z vývojového hlediska dětí velmi důležité - NELZE 

ZRUŠIT! Pro děti, které do 30 minut neusnou má každá z učitelek připraveny činnosti, které neruší ostatní 

(nabídka je alespoň ze čtyř činností) jsou zaměřeny na logiku, jemnou motoriku, představivost, experimenty, 

tvořivost…, nebo individuální činnosti „ušité“ jednotlivým dětem na míru. K odpovědi: „zlepšit parkování u 

školky…“ - rozhodně víme o situaci parkování u školky, ale tohle spadá do kompetence města, takže s tímto si 

školka určitě neporadí. 

K odpovědi: “předškolákům dát něco na památku“ - předškoláci dostávají každým rokem na památku 

knížku s věnováním - jen ji slavnostně předáváme jindy (krásný den s oslavou, zmrzlinou „Pasování na 

školáky“…) - ne u programu, který je i tak velmi dlouhý, neboť vystupují děti ze 4 tříd naší školky. V letošním 

roce oslaví školka své 55. narozeniny a proto budou na konci roku vystupovat všechny děti z celé naší školičky. 

Předběžné datum této oslavy je zatím stanoven na úterý 24.6. od 15:30 hodin (snad nás nezklame počasí jako 

v loňském roce) 

 

 

Celý kolektiv školy si velmi váží názorů v odevzdaných dotaznících, vašich převážně milých připomínek, 

které jsou jistě silným motorem pro tuto velmi náročnou práci s dětmi - všechny ji máme moc rády. 

Rodičům děkujeme za otevřenost a spolupráci. 

Velmi si cením práce všech zaměstnanců naší školky! Provozními zaměstnanci počínaje, až po učitelky 

všech našich tříd. Je zde vytvořen skvělý tým, který se navzájem doplňuje a vzájemně si pomáhá - To je 

největší a základní vklad pro tuto nádhernou práci, která vyžaduje klid a obrovský kus trpělivosti!!!  

                                                                   

 Děkuji mnohokrát!!!  -   Renáta Březinová 

      

 


